

Corrective Announcement

To: Bahrain Bourse

Bahrain Cinema Company B.S.C announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

إعلان تصحيحي

السادة / بورصة البحرين

تعلم شركة البحرين للسينما ش.م.ب عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

Date	March 9, 2026	التاريخ
Company Name	شركة البحرين للسينما ش.م.ب. Bahrain Cinema Company BSC	إسم الشركة
Trading Code	سينيكو CINECO	رمز التداول
Subject	سيعد اجتماع الجمعية العامة العمومية لشركة البحرين للسينما ش.م.ب. من خلال نظام التواصل المرئي زووم (Zoom). Annual General Meeting of Bahrain Cinema Company B.S.C. to be held virtually	الموضوع
Previous Announcement Date	24 فبراير، 2026 February 24, 2026	تاريخ الإعلان السابق
The inaccurate statement in the previous Announcement	لا يوجد أي بيان غير دقيق في الإعلان السابق There is no inaccurate statement in the previous announcement.	البيان الخاطئ في الإعلان السابق
Correction	نظراً للظروف الراهنة والتوجيهات الواردة من الوزارة، قررت الشركة حرصاً على سلامة المساهمين، عقد اجتماع الجمعية العامة العمومية السنوي للشركة المقرر عقده يوم الثلاثاء 17 مارس 2026 الساعة 11:30 صباحاً من خلال نظام التواصل المرئي زووم. يرجى من المساهمين تحميل تطبيق زووم من متجر جوجل بلاي / متجر أندرويد قبل الاجتماع. على المساهمين الراغبين في حضور الاجتماع السنوي إرسال بريد إلكتروني يتضمن اسمهم وبطاقة هويتهم / رقمهم الشخصي قبل 24 ساعة على الأقل من موعد الاجتماع في 17 مارس 2026، وذلك لغرض التحقق من بياناتهم، إلى سكرتير الشركة على البريد الإلكتروني Cinecosec@cineco.net . سيتم إرسال تفاصيل الاجتماع للانضمام إليه عبر نظام التواصل المرئي إلى المساهم بعد التحقق من بياناته.	تصحيح الخطأ

	<p>Due to the prevailing circumstances and the directives received from the Ministry, the Company has made a decision that to ensure the safety of the shareholders, the Annual General Meeting of the Company scheduled on Tuesday, 17th March, 2026 at 11:30 will now be conducted virtually.</p> <p>The shareholders are requested to download ZOOM application from Play Store/Android store before the meeting. The shareholders who wish to join the Annual General Meeting shall send an e-mail with their name and CPR/ID Proof no later than 24 hours before the meeting time on 17th March 2026 for the purpose of verification to the Company Secretary at cinecosec@cineco.net. The meeting details to join the meeting virtually will be shared with the shareholder after verification of his/her details.</p>	
Correction reason	<p>عقد الاجتماع السنوي العام افتراضياً عبر تقنية مؤتمرات الفيديو زووم نظراً للظروف الاستثنائية.</p> <p>Convening Annual General Meeting virtually through ZOOM videoconferencing due to extraordinary circumstances.</p>	بيان أسباب الخطأ

Name	Ahmed A. Rashed Albastaki	الإسم
Title	Managing Director and CEO	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		